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Protokół Nr XLIV /2013 

z  XLIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 20 grudnia 2013 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

  

Ad. 1. Otwarcie obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sesji nieobecna radna Małgorzata Kiełbik. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Sławomirowi Źródło. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad XLIV sesji: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2014, 

b) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Stryków na rok 2014, 

c) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków 

na lata 2014-2022,   

d) uchwalenia budżetu na 2014 rok: 

 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza M-G 

Stryków, 

  przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego 

RM w Strykowie do projektu budżetu M-G Stryków  na rok 2014, 

  przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  budżetu 

M-G Stryków na rok 2014, 

  jawna debata budżetowa, 
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 głosowanie nad projektem uchwały budżetowej, 

e) zmian w budżecie Gminy Stryków na  2013 rok.  

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Wolne wnioski i sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla szkół i placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości jej wykorzystania. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca B. M-G Stryków wnioskowała o wprowadzenie do porządku 

obrad projektów  uchwał: 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu 

z dotychczasowymi najemcami lokali, stanowiących własność Gminy Stryków, 

 ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Strykowie. 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Porządek obrad po zmianie: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2014, 

b) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Stryków na rok 2014, 

c) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków 

na lata 2014-2022,   

d) uchwalenia budżetu na 2014 rok: 

 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza M-G 

Stryków, 

  przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego 

RM w Strykowie do projektu budżetu M-G Stryków  na rok 2014, 

  przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  budżetu 

M-G Stryków na rok 2014, 

  jawna debata budżetowa, 

 głosowanie nad projektem uchwały budżetowej, 

e) zmian w budżecie Gminy Stryków na  2013 rok, 

f)  zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół i placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości jej wykorzystania, 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu 

z dotychczasowymi najemcami lokali, stanowiących własność Gminy 

Stryków, 
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h) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie. 

 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Wolne wnioski i sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XLIV   sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) Radny Karol Lenart,  

2) Radny Łukasz Orłowski, 

3) radny Bogdan Walczak – nie wyraził zgody na udział w K. U. i W. 

4) radny Marek Gierat 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w składzie radny  Karol Lenart,  

radny Łukasz Orłowski, radny Marek Gierat: 

14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał: 

 

a) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2014, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków wniosła autopoprawkę do uchwały: 

W załączniku do uchwały tj. Gminnym programie w dz. II pkt. 1 ppkt. 2) zmienić godziny w 

następujący sposób: we wtorki: 8. 00: 13.00, w czwartki: 8. 00: 13.00. 

Głosowanie nad autopoprawką do  uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Stryków na rok 2014, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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c) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków 

na lata 2014-2022,   

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  ogłosił przerwę w obradach XLIV sesji rady 

celem dokończenia posiedzenia Komisji Budżetu. 

Jednocześnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  poinformował radnych oraz 

przewodniczących jednostek pomocniczych gminy , że zwołuje na dzień 30 grudnia  b.r. o 

godz. 11 .00 XLV sesję Rady Miejskiej w Strykowie, odczytał proponowany porządek obrad i 

dostarczył w/w projekty uchwał, które będą przedmiotem obrad na tej sesji. 

 

Po przerwie : 

d)  uchwalenia budżetu na 2014 rok: 

 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza 

M-G Stryków,  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił: 

przedstawiam projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2014. 

Kończymy kolejny rok budżetowy i jest to kolejny dobry rok dla gminy Stryków, ponieważ 

systematycznie wzrastają dochody naszej gminy, w roku 2014 kwota budżetu to 55 milionów 

zł. To jest ogromny sukces. Dalszy wzrost planowany jest na kolejne lata. Ten dochód w 

większości to jest dochód z podatku od nieruchomości. Wzrost tego budżetu to jest sukces i 

strona ogromnie pozytywna dla nas, ale z drugiej strony jak policzymy ile janosikowego 

będziemy płacić, to jest ta druga strona. Burmistrz poinformował o wysokości tzw. 

janosikowego, w 2014 roku będzie to kwota 2.100.000 zł, jest to prawie 140% tego co Gmina 

Stryków płaciła w 2013 roku. Ważne jest to, że  projekcie budżetu wszystkie współczynniki 

nałożone przez ministra finansów są dopełnione i mamy jeszcze możliwości, które pozwalają 

na spokojny  byt gminy w sensie finansowym, płynności finansowej i tego co będziemy w 

przyszłości realizować. W odniesieniu do całego projektu budżetu jest pewien niedosyt, jeśli 

chodzi o sferę inwestycyjną mam na myśli nowy dom kultury , ze sportem i rekreacją – hala 

widowiskowo-sportowa. Najwyższa kwota zabezpieczona w tym projekcie budżetu jest na 

drogi, będzie to w sumie 28 km dróg – budowa nowych i kosmetyka już istniejących. Kolejną 

ważną inwestycją jest rozpoczęcie budowy oczyszczalni ścieków w Bratoszewicach, aby 

można było przyłączyć kolejne miejscowości i ulice już skanalizowane.  Te wydatki jeśli 

chodzi o inwestycje są najwyższe. Ważną pozycją w wydatkach jest także sfera oświatowa. 

Burmistrz przypomniał, że od miesiąca września 2013 roku Zespół Szkół Nr 1 w 

Bratoszewicach jest szkołą gminną. Te wymienione pozycje stanowią najważniejsze wydatki 

w budżecie Gminy Stryków.  

Burmistrz Andrzej Jankowski podziękował radnym, sołtysom, przewodniczącym zarządu 

osiedli, wszystkim tym, którzy zgłaszali swoje uwagi do projektu budżetu, pani Skarbnik i 

pracownikom Urzędu.  
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 przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia 

Komunalnego Rady Miejskiej w Strykowie do projektu budżetu M-G Stryków 

na rok 2014 

 

Radna Anna Ślęzak przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i  Mienia 

Komunalnego Rady Miejskiej w Strykowie odczytała opinię do projektu wypracowaną przez 

w/w Komisję.  

„Komisja Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w 

Strykowie w składzie poszerzonym o Przewodniczących pozostałych stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Strykowie na posiedzeniu w dniu 5 grudnia 2013 r. wydała pozytywną opinię do 

przedłożonego przez Burmistrza Miasta –Gminy Stryków projektu budżetu na rok 2014”.  

 

 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu 

budżetu M-G Stryków na rok 2014 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik Miasta-Gminy Stryków odczytała Uchwałę Nr 1/210/2013 z 

dnia 5 grudnia 2013 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w 

sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na 2014 rok.    

 

 jawna debata budżetowa 

 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

w zasadzie w sprawie budżetu powiedziałem dużo na posiedzeniu komisji kultury, komisji 

ładu, ale nie wyraziłem ogólnej opinii usłyszanej od mieszkańców na temat tych owych 55 

milionów, one są mniejsze, bo część to oczywiście dotacje. Przychody z własnych zadań są 

niższe. Radny Bogdan Walczak podziękował pani Skarbnik za merytoryczne przygotowanie , 

jednego  z najważniejszych dokumentów przyjmowanych przez  radzę.  

Dalej mówił: są sprawy, które mnie nurtują i mieszkańców również. Będę przy tej okazji 

prosił o różne informacji, aby niektóre sprawy wyjaśnić. Elektryfikacja kraju trwa już 60 lat, z 

przykrością stwierdzam, że w rejonie gdzie dzieci uczęszczają do szkoły, mieszkańcy do 

ośrodka zdrowia, do innych punktów, chodzi mi o ul. Targową w Strykowie, są drogi, bo to 

trudno nazwać ulicą  nieoświetlone. Ta droga jest bardzo niebezpieczna, przebiegają tam 

drogi powiatowe i ruch jest tam praktycznie nieograniczony. Boli mnie również to, że 

pracownik, który zajmuje się tą działką energetyki, nie powinien żaden radny, ani sołtys 

zastanawiać się czy ta żarówka, czy ta lampa dodatkowo powinna być tu, czy tam. Po co on 

tam jest, chyba żeby decydował czy  wnioskował, aby to oświetlenie w tym miejscu było. 

Poproszę o informację na piśmie, które drogi w mieście Stryków nie posiadają oświetlenia 

ulicznego i jakie są koszty jego założenia. Mówię drogi, a nie ulice, bo ulica musi spełniać 

pewne wymogi, warunki, mieć pewne wyposażenie. Pewne czynności przeprowadzałem, 

dowiadywałem się jeśli chodzi o formę modernizacji dróg z programu tzw. Schetynówki. Nie 

mogę tego zrozumieć, że obowiązuje zasada, że są robione drogi, ulice, które muszą się 

łączyć. Ja odwrócę tę zasadę, to dlaczego między tymi ulicami, które są robione pozostają 

ulice, czy drogi pominięte. Zwrócę się do pani minister Bieńkowskiej i ministra finansów o 

pomoc, z zapytaniem, czy ten przepis jest taki sztywny i nie może być w jakiś sposób 

pominięty. Nie będę wymieniał  wszystkich miejsc, które budzą zastrzeżenia. Na Osiedlu 

Wschód jest pominięta ul. Słoneczna, ul. Dojazdowa, która mogła być ujęta, to o czym my tu 

rozmawiamy, a tym bardziej, że to są niewielkie koszty. To samo ul. Piłsudskiego, 150 m 

brakuje  do końca jej oświetlenia ulicznego, mieszkają ludzie, dzieci chodzą do szkoły. 

Podejście  do ekonomiki tego budżetu  mnie się nie podoba. Z tego co słyszałem to 

kanalizacja sanitarna w Swędowie jest nieskończona, to dlaczego się jej  nie kontynuuje do 



6 

 

końca,  tylko się przerywa. Kłopot jest z posiadaniem dokładnej wiedzy o pewnych 

przedsięwzięciach, które mają być realizowane na danym terenie. Chciałbym , abym był 

dobrze zrozumiany, że mój sprzeciw do tego budżetu nie wiąże się z wydatkami na 

szkolnictwo, ja bym dał jeszcze więcej, bo to jest inwestycja najważniejsza. Zadania 

inwestycyjne powinny być realizowane w inny sposób. Ograniczam się do komentarzy, bo 

mogę być źle zrozumiany. Gratuluję, że Gmina Stryków ma takie duże dochody, oczywiście 

dzięki autostradzie. Chce jeszcze powiedzieć na temat janosikowego, zamierzam napisać do 

decydentów, aby z środki z janosikowego skierować na oświetlenie, bo gminy nie stać jest na 

oświetlenie uliczne. To nie jest złośliwość, to jest fakt. Nie wymieniam tu dróg, ulic, pomijam 

wszelkie komentarze. Dlatego będę głosował przeciwko budżetowi.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział: w przyszłym roku są wybory, wybierzmy na 

burmistrza autostradę, bo dzięki autostradzie mamy takie sukcesy. To jest wniosek z tego 

wywodu. Innego nie mogę mieć. Wiem, gdzie brakuje lamp. Nie realizuję tych projektów, bo 

nie ma modernizacji dróg i ulic. Proszę mi pokazać gminę, gdzie tyle oświetlenia jest i nie jest 

w nocy wyłączane. Mamy jeszcze wiele spraw do zrobienia.  

 

Radny Czesław Polit mówił, że czytając ten budżet inaczej go postrzegam, według mnie jest 

bardzo dobrym budżetem, na drogi w terenie północnym zabezpieczone są środki, tam też 

chodzą ludzie, dzieci do szkoły. Jeśli chodzi o oświetlenie to rady sołeckie przeznaczają cześć 

swoich środków na zakup lamp, czy projekt oświetlenia. Osiedle Wschód mając 27 tys. 

złotych do swojej dyspozycji może przeznaczyć je na oświetlenie uliczne.  

Według radnego Polita budżet Gminy Stryków na rok 2014 skonstruowany jest dobrze.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica powiedział, że większość z nas wypowiada 

się na temat wydatków, ale tu trzeba podziękować za dochody, z których można planować 

wydatki.   

 

Radny Witold Śliwkiewicz: ten budżet nie jest najgorszy, ani najlepszy, w następnych latach 

będą inne zadania, a tzw. wydatki sztywne muszą być zawsze w budżecie.  

 

 

 głosowanie nad projektem uchwały budżetowej: 12 głosów za 

                                                                        1 głos przeciw 

                                                                        0 głosów wstrzymujących się  

nieobecna podczas głosowania: radna Małgorzata Kiełbik, radna Marzena Skwarko   

 

Na sali obrad brak radnych: Włodzimierza Grochockiego i radnej Małgorzaty Kiełbik. 

 

d) zmian w budżecie Gminy Stryków na  2013 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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e)  zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół i placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości jej wykorzystania, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu 

z dotychczasowymi najemcami lokali, stanowiących własność Gminy 

Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Ad. 6 Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

 przy omawianiu projektu budżetu złożyłem zapytanie w sprawie oświetlenia dróg, 

proszę również o podanie kosztów, tak samo proszę o podanie wykazu dróg 

nieutwardzonych w mieście Strykowie oraz jaki to jest koszt wykonania tych dróg, 

 czy są już jakieś wiadomości odnośnie wydanej decyzji o składowaniu materiałów 

niebezpiecznych? 

 kiedy mogę uzyskać informację dot. bilansu kosztów odbioru śmieci i czy możliwe 

jest obniżenie stawki za wywóz odpadów segregowanych? 

 wspominałem już o tej sprawie na zebraniu sołtysów, że  podczas ostatniej wichury na 

ul. Piłsudskiego w Strykowie nie było prądu, zdarza się to bardzo często nawet bez 

wyraźnych przyczyn, mieszkańcy nie mogli dodzwonić się aby zgłosić awarię, ja też 

próbowałem – przez 40 minut nikt się nie zgłaszał, a jak się już zgłosił to i tak nie było 

połączenia aby można było zgłosić awarię dlatego proponuję aby na jedną z sesji 

zaprosić szefa energetyki z Łodzi w sprawie monitoringu i zgłaszania awarii, 

 rok temu na sesji budżetowej w styczniu został wycofany z budowy parking przy ul. 

Targowej, w ciągu roku pojawiały się pieniądze z nadwyżki, niestety parking nie 

został zrobiony, mogę potraktować to tak, że jest niepotrzebny. 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

 odnośnie kosztów budowy oświetlenia, budowy dróg nie udzielę odpowiedzi 

ponieważ to dokumentacja – projekt techniczny określa jakie mogą być koszty 

budowy wg kosztorysu. Proszę złożyć konkretne pytania na piśmie i postaram się na 

nie odpowiedzieć. 

 temat związany z podmiotem , który zamierzał realizować zadanie dotyczące odpadów 

, mieliśmy wizytę tej firmy sprawa wygląda następująco: z warsztatów 

samochodowych  miał być tu dostarczany  zużyty olej i płyn hamulcowy następnie 

przewożony do miejsca w Warszawie do utylizacji. Żadna decyzja nie była wydana w 

tej sprawie. Sprawa jest  toku , będziemy  informować o decyzjach odpowiednich 

organów. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków uzupełniła wypowiedź Pana 

Burmistrza : 

 była wydana decyzja o uwarunkowaniach środowiskowych dla danego 

przedsięwzięcia  natomiast  żeby podmiot rozpoczął działalność musi być przez 

Starostę wydana decyzja na transport i odbiór odpadów. Z zebranego materiału 

dowodowego w Starostwie wynika , że Starosta wyda negatywna opinię. Jeśli chodzi 

o decyzje środowiskową sprawa  jest w SKO , jeżeli ten organ orzeknie , że należy 

unieważnić decyzje z powodu niezgodności z planem zagospodarowania to będzie ta 

decyzja uchylona. 

 Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił dalej: 

 jeżeli natomiast chodzi o sprawy energetyczne to jestem za tym aby na którąś z sesji 

zaprosić przedstawicieli energetyki celem wyjaśnienia tych spraw. 

Pani Barbara Walak Skarbnik  M-G Stryków udzieliła odpowiedzi: 

 wykonanie I raty płatności  w sprawie  gospodarowanie odpadami komunalnymi 

stanowi 81,6%  przy czym przypomnę , że termin II raty został ustalony na dzień 30 

grudnia w związku z tym najprawdopodobniej wykonanie II raty będzie jeszcze 

niższe. 

 

Ad. 7  Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poruszył temat, dot. Spółki Remedium w sprawie wydawania 

dokumentacji medycznej pacjentom. Odczytał pismo przesłane od Rzecznika Praw Pacjentów 

– jest to odpowiedź na wniosek Prezesa Remedium dot. udostępniania dokumentacji 

medycznej pacjentów. W uzasadnieniu Rzecznik Praw Pacjenta napisał, że tylko Spółka 

Remedium jest odpowiedzialna  za to, że ta dokumentacja medyczna nie jest udostępniana 

pacjentom. W związku z tym Rzecznik Praw Pacjentów odmówił wszczęcia postępowania 

wobec Burmistrza Miasta-Gminy Stryków.  

 

Radny Andrzej Pożarlik mówił o potrzebie usunięcia 2 topoli przy Przedszkolu 

Samorządowym w Strykowie od strony ul. Jana Pawła II, co pozwoliłoby na przedłużenie 

chodnika w kierunku ul. Warszawskiej i tym samym umożliwić rodzicom  parkowanie 

samochodów przy przywożeniu i odbieraniu dzieci z przedszkola.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że weźmie wniosek pod uwagę. 

 

Radny Bogdan Walczak w nawiązaniu do swoich wcześniejszych wypowiedzi  poprosił 

tylko o informację o drogach nieutwardzonych na terenie Strykowa, bez podawania kosztów i 

bez oświetlenia.   

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że przyjął wniosek. 
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Radny Karol Lenart wnioskował o rozpoczęcie procedury usuwania drzew znajdujących się 

w pasie drogi na drogach gminnych.      

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że sprawa jest skomplikowana bo to nie my 

decydujemy o wycince drzew pomimo , że jest to na naszej działce, musi być pozytywna 

opinia konserwatora przyrody.    

 

Ad. 8. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Radny Karol Lenart przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na 

XLIV sesji Rady Miejskiej odczytał protokół Komisji Uchwał i Wniosków i poinformował, 

że Komisja nie przyjęła żadnych wniosków i uchwał.  

Głosowanie: 

                                                                                                            13 głosów za, 

0 głosów przeciw, 

                                                                                                      0  głosów wstrzymujących się   

Ad. 9 Zamknięcie obrad.  

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.30 dokonał 

zamknięcia sesji.  

Protokołowała:  

Z. Kubiak  

E. Tomczak  

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

              Paweł Kasica  


